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   PROTOKÓŁ NR LV/18 

Z  SESJI RADY GMINY MARCISZÓW   

odbytej w dniu 30 sierpnia 2018 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Marciszowie   

 

Początek obrad godz. 11.00 zakończenie godz.12:55   

Obecnych na sali obrad 15 radnych, co stanowiło quorum do podejmowania uchwał – lista 

obecności radnych i sołtysów stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

W obradach sesji uczestniczyli:  

Stefan Zawierucha – Wójt Gminy Marciszów,  

Marta Jędrzejowska - Sekretarz Gminy, 

Edyta Bania – Skarbnik Gminy  

Wiesław Cepielik –Dyrektor ZGK,, Wodociągi Marciszowskie”,  

Robert Greb – Radca Prawny,   

Radna Powiatu Maria Bych,  

Radny Powiatu Ryszard Zawierucha,   

Sołtysi, kierownicy poszczególnych referatów, przedstawiciele lokalnych mediów. 

Obrady były nagrywane na dyktafon. 

 

Ad. 1 i 2. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów dokonała otwarcia obrad 

sesji  i przywitała uczestników.   

 

Ad.3. 

Stwierdzenie quorum.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła quorum,  

listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Ad.4. 

Przedstawienie porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został dostarczony radnym  

w ustawowym terminie wraz z materiałami.  

 

Porządek obrad sesji przedstawia się następująco:  

1/ Otwarcie sesji. 

2/ Powitanie. 

3/ Stwierdzenie quorum. 

4/ Przedstawienie porządku obrad. 

5/ Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 

6/ Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

7/ Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

8/ Przygotowanie oświaty do nowego roku szkolnego 2017/2018 – projekt organizacyjny.  

9/ Działalność przedszkola gminnego w nowej odsłonie.   

10/ Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

a/ ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz 

ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy 

Marciszów odrębnie dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych.  
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b/ sprzedaży nieruchomości,  

 

c/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość,  

 

d/ wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na prawie użytkowania 

wieczystego działki nr 446/5 położonej w Sędzisławiu,  

 

e/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018,  

 

f/ wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XLV/221/17 Rady Gminy Marciszów z dnia                       

28 grudnia 2017 roku,  

 

11/ Interpelacje i zapytania radnych.  

12/ Sprawy różne.  

13/ Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.5.  

Wnioski w sprawie zmiany porządku obrad.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Złożył wniosek o wykreślnie z projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości działek 

o nr 695/3 obręb Ciechanowice oraz 95/7 obręb Wieściszowice.   

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie wyraziła zgodę na dokonanie w/w zmian                  

w porządku obrad.   

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.6. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

Protokoły przyjęto przez aklamację. 

 

Ad.7.   

Informacja Wójta Gminy z prac między sesjami. 

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha poinformował, że praca między sesjami 

koncentrowała się przede wszystkim na pracach dotyczących spraw wodociągowych. Po 

spotkaniach widnieją szanse na szybkie zaczęcie czerpania korzyści z tego, że mamy te 

wodociągi. Ponadto wiele czasu zostało poświęcone pracy nad największą inwestycją 

kanalizacyjną.   

Następnie Wójt zaprosił zebranych na uroczystość dotyczącą odsłonięcia tablicy z okazji 100 

- lecia odzyskania niepodległości oraz na dożynki gminne.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.8.  

Przygotowanie oświaty do nowego roku szkolnego 2017/2018 – projekt organizacyjny. 

Projekt organizacyjny roku szkolnego 2017/2018 omówiła Małgorzata Chodasewicz – 

kierownik referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki.  

Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie zgłoszono.  

Szczegółowa informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad.9. 
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Działalność przedszkola gminnego w nowej odsłonie.   

Działalność przedszkola gminnego w nowej odsłonie omówiła Małgorzata Chodasewicz – 

kierownik referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

Zwróciła uwagę na termoizolację  górnych pomieszczeń w szkole. W momencie kiedy jest 

upał jest bardzo gorąco a zimą pomieszczenia są chłodne. Prosi wziąć to pod uwagę.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Zwrócił uwagę na koniec wydajności ogrzewania, które również należy mieć na uwadze.  

 

Ad.10. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

oraz ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Marciszów odrębnie dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady 

Poinformował o wniosku Komisji Oświaty, aby w Ciechanowicach i Sędzisławiu zwiększyć 

ilość punktów sprzedaży do 3 na każdej we wiosce.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść 

projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 4 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/266/18. 

b/ sprzedaży nieruchomości,  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady 

Poprosił, aby w tekście uzasadnienia do uchwały skreślić słowo „w trybie przetargowym”  

Radni nanieśli stosowne poprawki.   

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść 

projektu uchwały. 

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/267/18. 

c/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/268/18 

d/ wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na prawie użytkowania 

wieczystego działki nr 446/5 położonej w Sędzisławiu,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” przyjęła projekt uchwały,          

stanowiący załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LV/269/18 
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e/ zmiany uchwały budżetowej gminy Marciszów na rok 2018,  

Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania poprosiła o naniesienie poprawki w związku              

z błędem pisarskim w zapisie „ wydatki bieżące – jest 90 005,00 w/być 99.005.00” 

Następnie  Skarbnik Gminy Marciszów Edyta Bania odczytała treść projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu:  

12 głosami „za” /radna J. Adamczyk, radny M. Dzik, radna C. Olejniczak, radny P. Gwóźdź, 

radny M. Frasunek, radna M. Suhak – Ogłaza, radny E. Orzechowski, radny D. Chęciński 

radny M. Wolak, radny W. Wróblewski, radny A. Ryżowski, radny K. Nowakowski/, 

„przeciw”– 0 głosów, 

„wstrzymuje się” – 3 głosy / radna D. Wojtas, radny A. Mitczak, radny J. Polański/ przyjęła 

projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 8 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr LV/270/18 

f/ wprowadzenia zmiany do Uchwały Nr XLV/221/17 Rady Gminy Marciszów z dnia                       

28 grudnia 2017 roku,  

Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów Jadwiga Adamczyk odczytała treść projektu 

uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Rada Gminy w głosowaniu:  

12 głosami „za” /radna J. Adamczyk, radny M. Dzik, radna C. Olejniczak, radny P. Gwóźdź, 

radny M. Frasunek, radna M. Suhak – Ogłaza, radny E. Orzechowski, radny D. Chęciński 

radny M. Wolak, radny W. Wróblewski, radny A. Ryżowski, radny K. Nowakowski/, 

„przeciw”– 0 głosów, 

„wstrzymuje się” – 3 głosy / radna D. Wojtas, radny A. Mitczak, radny J. Polański/ przyjęła 

projekt uchwały, stanowiący załącznik nr 8 do protokołu.  

Uchwała otrzymała nr LV/271/18 

 

Ad. 11.   

Interpelacje i zapytania radnych.   

 

Radny Adam Ryżowski 

Zapytał czy w planie budowy kanalizacji z 2004 roku był ujęty odcinek od krzyżówki              

z Wieściszowicami w stronę „Techmy”.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Odpowiedział, że jeżeli jest zrobiony, a jest, to musiał być w projekcie.  

Radny Dawid Chęciński  

Zapytał na jakim etapie jest montaż siedzisk na boisku sportowym – trybun.    

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Wyjaśnił, że robią siedziska z materiału pozyskanego z tartaku. Następnie omówił przyczyny 

nieotrzymania dotacji z Urzędu Marszałkowego.  

Następnie poddano pod dyskusję kwestię przekazania niewykorzystanych środków na inne 

zadania.   

Radna Danuta Wojtas  

Uważa, że mamy niedokończone oświetlenie i na to powinny zostać przekazane te pieniądze.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Poprosił o cierpliwość. Nic nie może zrobić z tymi pieniędzmi bez uchwały rady.  
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Ad.12.  

Sprawy różne.  

 

Radny Kazimierz Nowakowski  

Zapytał jak zostanie rozwiązana kwestia kanalizacji w Pastewniku? O wodzie proponuje 

zapomnieć, bo wodę mieszkańcy już mają a czekali latami.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Wyjaśnił, że gdy już były decydowane losy wody to Pastewnik powiedział, że nie chce wody. 

W ubiegłym roku została wykonana koncepcja wodociągowania z naciskiem na 

przepompownie w Świdniku z doprowadzeniem do Pastewnika. Następnie Wójt omówił 

koncepcje skanalizowania gminy oraz przypomniał, że po wykonaniu zwodociągowania całej 

gminy stopniowo w zależności od środków będzie wykonywana kanalizacja. A środki mogą 

być własne lub zewnętrzne.     

Radny Julian Polański  

Zapytał Wójta czy wyrwy w asfalcie od słodowni do góry zostaną załatane.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Przypomniał, że był na tym mowa na komisjach. Zapisał ale nic nie zdążył zrobić. Jest to 

zgłoszone do kierownika aby zajął się tym tematem.   

Radny Adam Ryżowski  

Zwrócił się z pytaniem do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. Przypomniał, że przy 

ustalaniu wysokości wynagrodzenia wójta zostały przedstawione cztery projekty. Zapytał,       

w którym dniu Komisja Rewizyjna podjęła wniosek, który został przedstawiony 

Przewodniczącej Rady na Radzie Gminy Marciszów w miesiącu czerwcu. Ponadto zapytał        

z czego wynika ten wniosek oraz kiedy był omawiany.  

Radna Czesława Olejniczak – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  

Wyjaśniła że komisja Rewizyjna w dniu posiedzenia wtorkowego przed sesją w pierwszej 

kolejności omawiała projekt pani Sekretarz i komisja stała na stanowisku, aby zachować takie 

wynagrodzenie jak przedstawiła pani Sekretarz. Natomiast przed sesją Komisja spotkała się 

jeszcze raz na nieoficjalnym spotkaniu i na tym spotkaniu od któregoś z członków komisji 

padł taki wniosek, żeby jednak trochę obniżyć to wynagrodzenie. Przy zgodzie wszystkich 

członków komisji i przy ich obecności oraz na ich prośbę ten projekt został przedstawiony 

przez przewodnicząca na sesji.  

Radny Adam Ryżowski  

Zapytał czy istnieje dokument sporządzony z posiedzenia tej komisji. Uważa, że jeżeli było to 

spotkanie komisji to powinny być dokumenty, w tej sytuacji nie ma żadnych. Tym bardziej     

w przypadku komisji, która stoi na straży tego prawa a zgodnie ze statutem przewodnicząca 

powinna być poinformowana. Wówczas po informacji do przewodniczącej, że takowa 

komisja będzie zwołana przewodnicząca może taki wniosek wnieść pod obrady sesji. 

Natomiast w takiej sytuacji nie ma protokołu z tego posiedzenia. Na potwierdzenie tych 

faktów radny odczytał zapisy z protokołu Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Zdrowia, 

gdzie odnotowany został fakt złożenia wniosku.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

Zamknęła dyskusję w tym temacie i wyjaśniła, że przyjęła ten wniosek na poprzedniej sesji, 

ponieważ było powiedziane że jest w imieniu komisji. Uważała, że wszystkie procedury 

zostały zachowane tak, jak miało być jednak nie zostały. Prosi, aby w przyszłości wszystko 

odbywało się tak jak ma być.  

Radny Władysław Wróblewski  

W związku z tym, że kończy się kadencja podziękował wójtowi za współpracę lecz nie za 

dotrzymywania słowa. Wypowiada się imieniu mieszkańców Domanowa i chodzi o to, że 

Wójt obiecywał wodę mieszkańcom, wzięliśmy nawet działkę od agencji. Do dnia 
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dzisiejszego nie zostały zrobione nawet nawierty. Zostały na to przeznaczone pieniądze. 

Radny jest rozczarowany i zawiedziony tymi obietnicami. Tak samo dziękuje za światło, 

które miało być od Pustelnika. Następnie podziękował grupie radnych za to, że pomogli mu 

pozyskać pieniądze i to światło zostało doprowadzone.   

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Stwierdził, że nie będzie polemizował a jego pracę ocenia wyborcy w wyborach. Oskarżenie 

nie jest drogą do prowadzenia dialogu, rozmów, tym sposobem nie dojdziemy nigdzie. Na 90- 

85% spraw nie mamy wpływu, bo politykę ogólna kreuje rząd, my możemy w oparciu o akty 

kreować politykę naszą i na miarę naszych możliwości. Wójt może podnieść głowę do góry. 

Została tu wykonana katorżnicza robota i sobie tego Wójt nie przypisuje. Uważa, że spory 

prowadzą do tego, że może urodzić się coś lepszego, ale z zachowaniem kultury.  

Radny Dawid Chęciński  

Odniósł się do awansów sportowców z Sędzisławia, którzy za awans do A klasy zostali 

uhonorowani kwotą 2 000,00 zł. Poprosił, aby tak samo uhonorować piłkarzy z Marciszowa 

w związku z awansem.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Obiecał porozmawiać z radnym i zastanowi się co zrobić.     

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady  

przychylił się do powyższej propozycji, ponieważ uważa, że jak powiedział się „a” to trzeba 

powiedzieć i „b”.  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

podziękował za podjęcie uchwały budżetowej. Na zakończenie przedstawił najbliższe plany 

inwestycyjne, podkreślając potrzebę dokończenia oświetlenia gminnego.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady 

poprosił radnych z powiatu o interwencję w sprawie załatania dziury na głównym moście       

w Ciechanowicach przy kratce ściekowej. Obawia się, że może tam wpaść jakieś dziecko. 

Sprawa zgłaszana jest od dwóch miesięcy i do dnia dzisiejszego nie ma reakcji.  

Radny Piotr Gwóźdź 

zapytał Przewodniczącą Rady czy w związku ze zbliżającymi się wyborami planuje we 

wrześniu spotkania. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

wyjaśniła, że orientowała się już w tym temacie jednak nie ma jeszcze ostatecznych 

odpowiedzi. Radni zostaną poinformowani po wcześniejszym ustaleniu w późniejszym 

terminie. Być może sesja wrześniowa i komisje odbędą się we wcześniejszym terminie.   

Sekretarz Gminy Marciszów Marta Jędrzejowska  

uzupełniła, że otrzymała informacje, że kadencja kończy się 16 listopada, w październiku nie 

będzie błędem jak sesja odbędzie się przed wyborami. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

- omówiła termin oraz szczegóły składania oświadczenia majątkowego na dwa miesiące przed 

upływem kadencji.  

- przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do biura rady: 

1. postanowienie o odmowie wszczęcia śledztwa z Prokuratury Rejonowej w Kamiennej 

Górze, dotyczące zaniechania niezwłocznego zawarcia umowy dzierżawy w trybie 

przetargowym gruntów w Pastewniku i Domanowie /postanowienie stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu/. 

2. pismo z Powiatowego Centrum Zdrowia w Kamiennej Górze dotyczące ponownej prośby    

o wsparcie finansowe szpitala w zakupie niezbędnego sprzętu medycznego / pismo stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu/.  

Przewodnicząca poddała to pismo pod rozwagę w przyszłorocznym budżecie oraz przyszłej 

rady  
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W dalszej części posiedzenia Przewodnicząca Rady powróciła do wniosku Komisji 

Rewizyjnej o spotkanie z przedstawicielami wodociągów wałbrzyskich jak również 

Prezydenta Miasta Wałbrzych. Uważa, że kadencja dobiega końca a życzeniem rady było 

spotkanie i rozmowa.  

Radny Mirosław Wolak Wiceprzewodniczący Rady 

uzupełnił poprzednią wypowiedź że jeżeli rada zdecyduje się na takie spotkanie to jego 

tematem jest tyko przedstawienie stanowiska wodociągów bez wchodzenia w dyskusję. 

Prowadzone są rozmowy pomiędzy Wójtem a wałbrzyskimi wodociągami i radny nie 

chciałby, aby zarzucono że torpeduje się prowadzone rozmowy. 

Adam Chronowski sołtys wsi Marciszów  

nie rozumie dlaczego mamy pytać się Wałbrzycha skoro to sąd decyduje o tym. Zastanawia 

się co tu Wałbrzych ma do powiedzenia. Uważa, że należy się zastanowić czy 21 września nie 

pojechać do Warszawy, aby podkreślić tam swoją obecność. Rozmowy powinny być 

prowadzone po czasie, kiedy sąd przyzna nam wodociągi. Wcześniej nie ma o czym. 

Rady Adam Ryżowski         

odczytał zapisy protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 19 czerwca w sprawie 

zorganizowania wspólnego spotkania z przedstawicielami WZWiK. Radny uważa, że jeżeli 

podejmujemy jakąś decyzję i chcemy być wiarygodni w stosunku do innych podmiotów to 

jeżeli taki wniosek pada i zostaje wstrzymany to według radnego powinniśmy być 

konsekwentni to teraz na zakończenie kadencji nie chodzi o to, żeby się nie przepychać tylko 

poznać stanowisko drugiej strony. Wcześniej zarzucano radnym że się nie interesują tą 

sprawą i nie pomagają Wójtowi. W związku z tym radni podjęli inicjatywę, żeby pomóc 

Wójtowi. Okazuje się, że ta inicjatywa też jest niedobra, bądźmy konsekwentni.  

Radny Edmund Orzechowski  

uważa, że gdzie są dwie strony i jest konflikt to powinniśmy rozmawiać. Na rozmowy 

jakiekolwiek nigdy nie jest za późno. Nie mówi o niuansach, szczegółach, negocjacji tyko       

o spotkaniu się stron. Jako rada reprezentujemy naszą gminę, interesy naszych mieszkańców.  

Radny Dawid Chęciński 

poparł wypowiedz radnego Orzechowskiego i uważa, że powinniśmy zaprosić przedstawicieli 

Wałbrzycha na rozmowy. 

Radny Powiatu Ryszard Zawierucha   

jako mieszkaniec popiera wypowiedź pana Adama Chronowskiego. Czekamy na sprawę, 

która będzie 21 września i wtedy ewentualnie można podjąć decyzję. Nie ma co z nimi 

rozmawiać, bo to już nie są pierwsze rozmowy. Rozmów było bardzo dużo.  

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

- powiedziała, że Rada chce się spotkać i wysłuchać co druga strona ma do zaproponowania. 

Takie spotkanie zostanie przygotowane wspólnie z Wójtem i o terminie radni zostaną 

powiadomieni.  

- zwróciła się do Wójta z prośbą w sprawie naprawy studzienki koło remizy                            

w Wieściszowicach, która stwarza zagrożenie dla mieszkańców,  

Rady Adam Ryżowski         

Uzupełnił, że koło sklepu jest również studzienka, która jest zatkana piaskiem. W tej chwili 

ogólnie są trzy studzienki zatkane piaskiem, w jednej rośnie drzewo. Prosi o sprawdzenie 

wszystkich studzienek. 

Jadwiga Adamczyk Przewodnicząca Rady Gminy Marciszów 

Zgłosiła, że w trakcie budowy kanalizacji koło remizy została zdjęta nakrętka z hydrantu,       

w tej chwili woda jeszcze nie leci ale należy  

Wójt Gminy Marciszów Stefan Zawierucha 

Na zakończenie zaprosił wszystkich na setne obchody odzyskania niepodległości oraz na 

dożynki gminne.  
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Ad.13. 

Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy  

o godzinie 12:55 dokonała jej zamknięcia. 

Załączniki do protokołu dostępne są na stanowisku pracy Biuro Rady Gminy.  

 

Protokołowała                               Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Płaszczyńska                                     Jadwiga Adamczyk 
Insp. ds. Rady Gminy  

i przygotowywania wniosków unijnych
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